
Z: xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

Pro: Zákaznická linka, PRE a.s.  

CC: 
 

Odesláno: 05.06.19 15:33:59 

Věc: návrh na jednání Valné hromady konané 20.6.2019 

 

S ohledem na rostoucí zisk společnosti PRE a.s. a také na stále se zvyšující ceny pro 

odběratele elektřiny navrhuji :  

1. vyplatit na jednu dividendu stejnou částku jaká byla vyplacena v roce 2018 t.j. ve výši 

885,32 Kč . Pro vyplacení nižší dividendy nevidím důvod, protože částka nerozděleného 

zisku z minulých let je vysoká. 

2. Vyplatit členům představenstva a dozorčí rady tantiému ve výši 100 Kč na člena. 

Vyplácení milionových odměn na člena považuji dlouhodobě za nemorální a nezasloužené 

3. Vyplatit členům závodní rady tantiému ve výši jejich jednoměsíčního platu. 

Na závěr dodávám,že společnost PRE by se měla výhradně zaměřit na to, pro co byla 

původně založena podle hesla ševče drž se svého kopyta. Považuji za naprosto zbytečné, že se 

snažíte získávat odběratele plynu. Nakonec by jste mohli provozovat také taxislužbu.Máte 

přeci dostatečný vozový park,který využívají někteří z Vás pro soukromé účely. Co Vy na to ? 

S mými návrhy seznamte účastníky Valné hromady konané dne 20.června 2019 S pozdravem 

Jiří Čížkovský  

 


